
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 9. december 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 220
Hvorfor har ministeren ikke oplyst Folketinget om, at Rådet i trilogforhandlingerne om re
vision af EU’s vandrammedirektiv arbejder for, at der skal være mulighed for at forlænge 
deadline helt frem til 2045 for at overholde de reviderede miljøkvalitetskrav, og helt frem 
til 2051 for de nye miljøfarlige stoffer, der optages på listen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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